

簡易登記易通行

重要提示

Simplified Sign-up of HKeToll Important Note



感謝使用「簡易登記易通行」服務。

Thank you for using the "Simplified Sign-up of HKeToll" service.

易通行已於5月7日起分階段實施。為協助客戶了解服務詳情，請參閱以下幾點重要提示以確保能透過快易通預繳帳戶繳交「易通行」的隧道費。

HKeToll service has been implemented by phases since 7 May. To make sure your Autotoll Prepaid account can settle the HKeToll toll payment, please refer to below important notice.

A 關於「簡易登記易通行」的邀請連結 About the invite link of the "Simplified Sign-up of HKeToll"

請使用邀請連結進行簡易登記。簡易登記完成後，**必須於14天內連結車輛貼於該易通行戶口內**，否則該易通行戶口及連結將會失效。

Please use your invite link for registration. After completing the registration, you are required to **link your Vehicle Tag to this HKeToll account within 14 days**. Otherwise, this HKeToll account and invite link will be expired.



B 確保已完成整個「簡易登記易通行」服務登記 Make sure you have completed the registration of "Simplified Sign-up of HKeToll"

如欲透過「簡易登記易通行」服務，經快易通開立易通行戶口並繼續使用現有快易通預繳帳戶繳交易通行隧道費，你**須完成整個登記步驟**，包括：

If you want to register HKeToll via the "Simplified Sign-up of HKeToll" service by Autotoll, and continue to use your Autotoll Prepaid Account to settle the HKeToll toll payment, you are required to **complete the registration process**, including:

- (1) 同意相關條款及細則及個人資料收集聲明
Agree the related T&C and PICS

- (2) 確認易通行戶口資料
Confirm your HKeToll account information



- (3) 確認你的車輛的連結狀態(如相關車輛連結完成，畫面會出現「成功」)
Confirm the status of your car association (Success will be displayed on the screen when relevant vehicle linked to the account)

- (4) 按「設定付款方式」，選擇快易通帳戶作為易通行戶口的付款方式，並保持快易通帳戶有足夠結餘繳付易通行隧道費

Tap "Set up the auto-payment method", **choose Autotoll account as the payment method of your HKeToll account**, and make sure there is a sufficient balance for HKeToll toll payment when relevant vehicle linked to the account)



C 關於易通行戶口的密碼 About the HKeToll account password

- (1) 請**務必儲存及妥善保管**你於「簡易登記易通行」登記時的易通行戶口資料及預設密碼，否則你將無法使用經由快易通簡易登記服務為你開立的易通行戶口。
Please **ensure to save and keep** your HKeToll account information and password properly. Otherwise, you may not be able to use your "HKeToll" account which applied through the simplified sign-up service of Autotoll.

- (2) 如你自行於易通行網站或流動應用程式更改密碼，經由快易通預繳帳戶繳交「易通行」的隧道費之服務將失效。

If you change the preset password on HKeToll website or Mobile App, the Toll Settlement Service via Autotoll Prepaid Account will be suspended.

- (3) 如忘記易通行戶口的密碼，你可透過邀請連結進入以下頁面，查看你的密碼。

If you forget the HKeToll account password, you can access below page via the invite link, and view your password.



感謝您對快易通的支持。如有任何查詢，歡迎電郵至 cs@autotoll.com.hk 與我們聯絡。

Thank you for your support to the Autotoll. For enquiries, please email us at cs@autotoll.com.hk.